

# CENTRO FUNTASTIC MEMBERSHIP TERMS & CONDITION

## CENTRO 開心神奇會員計劃條款與細則

Discover the benefits of becoming a Bronze, Silver or Gold member.

### Bronze Members [\$1,000 monthly spend]

- \* 1 hour free bowling weekly [non-accumulative]
- \* 1 hour free parking with any Centro reservation
- \* Exclusive promotions
- \* No minimum persons reservations
- \* Reservations do not require credit card information or deposit
- \* Members hotline and email address access

### Silver Members [\$5,000 monthly spend]

- \* 2 hours free bowling weekly [non-accumulative]
- \* 2 hours free parking with any Centro reservation
- \* 5% Extra Fun Bucks
- \* Exclusive promotions
- \* No minimum persons reservations
- \* Reservations do not require credit card information or deposit
- \* Members hotline and email address access

### Gold Members [\$10,000 monthly spend]

- \* 3 hours free bowling weekly [non-accumulative]
- \* 3 hours free parking with any Centro reservation
- \* 10% Extra Fun Bucks
- \* Exclusive promotions
- \* No minimum persons reservations
- \* Reservations do not require credit card information or deposit
- \* Members hotline and email address access
- \* Concierge Service

### For our Monthly Parking

- \* Monthly Parking fees will be applied towards their spend and monthly tier status

### How to earn Fun Bucks:

1 Point will be credited for every \$1 spent (based on the total net amount of the transaction). For every 10 Points collected, 1 Fun Buck will be awarded. Fun Bucks can only be earned in 10 point increments.

### For example:

If the net spend is \$1,005 then a total of 1005 points will be earned. Those points will be converted to \$100 Fun Bucks. The 5 left over points will be stored until a unit of 10 is reached. All points conversions and Fun Bucks awards are calculated automatically. Fun Bucks can be redeemed in all Centro Brands at face value.

The Fantastic Membership Program is operated by Centro. An applicant or a Fantastic Member ("member") who participates in the Fantastic Membership Program hereby confirms that he/she agrees to be bound by the terms and conditions set out herein below and as may be amended by Centro from time to time.

### Funtastic Membership Application:

1. The applicant is required to go to [www.tikitiki.hk](http://www.tikitiki.hk) and register for a Funtastic Membership Card with email address. Each valid email address can register once only.
2. The applicant must be aged 18 or over. Each person may apply for one Funtastic Membership Card only.
3. To be eligible for membership, the applicant is required to spend \$1,000 or more in a single transaction.
4. Funtastic Membership Card must be presented upon payment to record the transaction, and the entire transaction can be recorded on one Funtastic Membership Card only.
5. The applicant can check his/her cumulative spending record via [www.tikitiki.hk](http://www.tikitiki.hk).

成為銅，銀或金卡會員的好處。

### 銅卡會員 [每月支出\$ 1,000]

- \*每週1小時免費保齡球 [非累積]
- \*任何Centro預訂均可免費停車1小時
- \*獨家促銷
- \*沒有最低人數要求
- \*預訂不需要信用卡信息或存款
- \*會員熱線和電子郵件

### 銀卡會員 [每月支出\$ 5,000]

- \*每週2小時免費保齡球 [非累積]
- \*任何Centro預訂均可免費停車2小時
- \* 5%額外Fun Bucks
- \*獨家促銷
- \*沒有最低人數要求
- \*預訂不需要信用卡信息或存款
- \*會員熱線和電子郵件

### 金卡會員 [每月支出\$ 10,000]

- \*每週3小時免費保齡球 [非累積]
- \*預訂Centro可免費停車3小時
- \* 10%額外的Fun Bucks
- \*獨家促銷
- \*沒有最低人數要求
- \*預訂不需要信用卡信息或存款
- \*會員熱線和電子郵件
- \*禮賓服務

對於我們的月租停車

- \*每月停車費將用於每月度計算其支出和等級

### 如何賺取Fun Bucks：

每消費1美元（基於交易的總淨額），即可獲得1點積分。每獲得10點積分，即可獲得1個Fun Bucks。Fun Bucks只能以10點為增量來賺錢。

### 例子：

如果淨支出是\$1,005，則將總共獲得1005積分。這些積分將轉換為\$100 Fun Bucks。剩下的5個點將被存儲，直到達到10個單位為止。所有積分轉換和Fun Bucks獎勵都是自動計算的。Fun Bucks可以按面值兌換在所有Centro品牌中。

Funtastic Membership Program由Centro營運。參加Funtastic Membership program的申請人或Funtastic會員（以下簡稱“會員”）在此確認，他/她同意接受此處列出的條款和條件的約束，並可能不定期由Centro進行修訂。

### Funtastic會員申請：

1. 申請人必須登錄[www.tikitiki.hk](http://www.tikitiki.hk)並註冊具有電子郵件地址的Funtastic會員卡。每個有效的電子郵件地址只能註冊一次。
2. 申請人必須年滿18歲。每個人只能申請一張Funtastic會員卡。
3. 要有資格獲得會員資格，申請人必須單筆交易花費\$1,000或更多。
4. 必須在付款時出示Funtastic會員卡才能記錄交易，而整個交易只能記錄在一張Funtastic會員卡上。
5. 申請人可以通過[www.tikitiki.hk](http://www.tikitiki.hk)查看他/她的累積支出記錄。

# CENTRO FUNTASTIC MEMBERSHIP TERMS & CONDITION

## CENTRO 開心神奇會員計劃條款與細則

- Fantastic Membership Card is not transferable or assignable and is for member's personal use and benefit only. Verification of member's identity may be required.
- Fantastic Membership Card cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts and gift vouchers.
- Bronze, Silver and Gold members are entitled to earn Fun Bucks upon purchasing items at designated Centro outlets, Fun Bucks are calculated based on the total amount of the transaction.
- To enjoy the privileges, member must present the Fantastic Membership Card before or at the time of payment. If Fantastic Membership Card cannot be presented, in no event will or can any membership services be used for that transaction.
- Fun Bucks used will be deducted from the Fantastic Membership Card account instantly.
- Fun Bucks cannot be transferred, gifted away, assigned or otherwise to other individual or Fantastic Membership Card, and cannot be combined for use with Fun Bucks in other member's account.
- Member is responsible for keeping Centro updated on their correct mobile phone number and email address. Centro is not responsible for any loss or damage as a result of member's failure to notify Centro of any change of mobile phone number and email address.
- Member may terminate his/her membership at any time by informing Centro in writing. All unused Fun Bucks will then be void and membership will be terminated.
- In the event of any breach of the Terms and Conditions of Fantastic Membership Program, or the use of the Fantastic Membership Card is unauthorized or arises from act of misconduct, fraudulent or otherwise unlawful, Centro has the right to stop one's participation in the Fantastic Membership Program and/or immediately terminate one's Fantastic Membership or his/her application with or without notice. Centro will not be liable for any loss or damage resulting therefrom and also has the right to take action for recovery of any loss suffered by Centro as a result of the breach of the Terms and Conditions of Funtastic Membership Program.
- Centro reserves the right to terminate Funtastic Membership Program and/or its operation at its sole discretion at any time with reasonable notice, where reasonably practicable, without giving any reason therefor. All rights and/or privileges of an applicant/member shall cease upon termination and Centro will not be liable for any loss or damages resulting therefrom.
- All personal information collected under the Fantastic Membership Program shall be managed in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance and the Privacy Policy Statement of Centro.
- In the event of any dispute arising from Fantastic Membership Card or Fantastic Membership Program, Centro shall be the sole and final arbiter of such dispute and its decision shall be final and binding on an applicant and/or member.
- An applicant's use of Fantastic Membership Card is deemed to be an acceptance of the Terms and Conditions of Fantastic Membership Program. For the Terms and Conditions of Fantastic Membership Program, please visit Centro's website: [www.tikitiki.hk/en/member](http://www.tikitiki.hk/en/member).
- Centro reserves the right to amend the Terms and Conditions of Fantastic Membership Program or revoke any right and/ or privilege without prior notice. All changes or amendments are effective once announced on the Centro website and Centro Facebook Page. Applicant or member should regularly check whether the Terms and Conditions of Fantastic Membership Program has been modified or right and/or privilege has been revoked via Centro website and Centro Facebook Page as an applicant's or member's continued use of Centro website and Centro Facebook Page indicates the acceptance of any change to the Terms and Conditions of Funtastic Membership Program and/or revocation of right and/or privilege. In case of any dispute, decision of Centro shall be final.
- 會員卡不可轉讓或轉讓，僅供會員個人使用和受益。可能需要驗證會員身份。
- 會員卡不能與其他促銷優惠，折扣和禮券同時使用。
- 銅卡，銀卡和金卡會員有資格在指定的Centro分店購買物品賺取Fun Bucks，Fun Bucks是根據交易總額計算的。
- 要享受特權，會員必須在付款前或付款時出示會員卡。如果無法出示Fantastic會員卡，則在任何情況下都不會或不能使用任何會員服務進行交易。
- 所用的Fun Bucks將立即從會員卡帳戶中扣除。
- Fun Bucks不得轉讓，贈予，轉讓或以其他方式轉讓給其他個人或會員卡，也不能與Fun Bucks一起在其他會員的帳戶中使用。
- 會員有責任向Centro更新其正確的手機號碼和電子郵件地址。由於會員未能通知Centro手機號碼和電子郵件地址的任何更改而導致的任何損失或損害，Centro不承擔任何責任。
- 會員可以隨時通過書面通知Centro終止其會員資格。所有未使用的Fun Bucks都將變為無效，並且成員資格將終止。
- 如果違反了“Fantastic Membership Program”的條款和條件，或者未經授權使用會員卡，或者由於行為不當，欺詐或其他違法行為而引起的，則Centro有權停止其參與Fantastic Membership Program和/或立即終止其會員資格或他/她的申請，恕不另行通知。Centro對由此引起的任何損失或損害不承擔任何責任，並且有權對因違反Fantastic Membership Program的條款和條件而遭受的任何損失採取補救措施。
- Centro保留在合理可行的情況下，隨時在合理的通知下自行決定終止Fantastic Membership Program和/或其運作的權利，而無需給出任何理由。申請人/會員的所有權利和/或特權將在終止後終止，Centro對由此造成的任何損失或損害不承擔任何責任。
- 在“Fantastic Membership Program”下收集的所有個人信息均應根據《個人數據（隱私）條例》和Centro隱私政策聲明進行管理。
- 如果“Fantastic Membership”或“Fantastic Membership Program”引起任何爭議，則Centro將是此類糾紛的唯一和最終仲裁者，其決定為最終裁決，對申請人和/或會員具有約束力。
- 申請人使用會員卡被視為接受Fantastic會員計劃的條款和條件。有關“Fantastic Membership Program”的條款和條件，請訪問Centro的網站：[www.tikitiki.hk/en/member](http://www.tikitiki.hk/en/member)。
- Centro保留修改“Fantastic Membership Program”條款和條件或撤銷任何權利和/或特權的權利，恕不另行通知。一旦在Centro網站和Centro Facebook頁面上宣布，所有更改或修正均生效。申請人或會員應定期檢查是否已通過Centro網站和Centro Facebook頁面修改了“神奇會員計劃”的條款和條件或權利和/或特權已被撤銷，因為申請人或會員繼續使用Centro網站和Centro Facebook頁面表明接受對Funtastic會員計劃條款和條件的任何更改和/或權利和/或特權的撤銷。如有任何爭議，Centro保留最終決定權。